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Tilläggsyrkande angående – Budget 2024 

Förslag till beslut 
1. Miljöförvaltningens förslag till budget 2024 antas av Miljönämnden med 

följande tillägg: 
- ”Under 2024 ska arbetet med kartläggning av PFAS påbörjas.” 

 

Yrkandet 
I budget 2024 för Göteborg har en större summa pengar för att säkra Miljöförvaltningens 

arbete med att nå målen i Miljö- och klimatprogrammet, detta behöver återspeglas i 

Miljöförvaltningens arbete under  2024. Vi ser fram emot att följa uppväxlingen i 

förvaltningens arbete för att både stärka kommunikationen och för att nå målen i Miljö- 

och klimatprogrammet, i samverkan med stadens förvaltningar och bolag, samt med 

Kommunstyrelsen 

 

Frågan om PFAS och dess roll för människors hälsa har uppmärksammats under senare 

tid.  

I Kallinge kommun har de som drabbats av PFAS-förorenat dricksvatten fått rätt till 

skadestånd från det kommunala vattenbolaget. 

 

I Danmark har nötkreatur som betat på PFAS-förgiftade betesmarker drabbats av 

förgiftning som både drabbat kor och människor.  

 

I EU har på svenskt initiativ 200 olika PFAS-ämnen sedan februari 2023 förbjudits att 

tillverkas och försäljas.  

 

Vi ser därför goda skäl till att prioritera en kartläggning av områden i Göteborg som har 

hög risk att ha höga halter av PFAS. Beskrivningen av uppdraget finns i 

behovsutredningen för både 2023 och 2024. 
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